
Commissie Beheer 

30 november 2017, 17.00 uur 

Inspraaknotitie ‘Vaststellen Structuurvisie openbare ruimte: Haarlem 2040 groen en bereikbaar’ 

 

Geachte commissieleden,  

Op 17 september 2017 hebben wij namens +/- 60 huishoudens in de Duinoordstraat een zienswijze 

ingediend inzake de Structuurvisie openbare ruimte. Op 9 november is de nota behandeld in het 

college. Tot onze verbazing ontbrak daarin een reactie op onze zienswijze. In de bijlage bij de 

inspraaknota is onder punt 40 onze zienswijze samengevat met de zin: "Wij hebben een ander 

voorstel voor een busroute".  

Voorstel 

Ons voorstel betreft echter het vergroten van de verkeersveiligheid in de Duinoordstraat, door het 

instellen van een alternatieve route voor het hoofdautonetwerk en het afwaarderen van de 

Duinoordstraat tot 30 km-straat. Het verleggen van de busroute zou daaraan gekoppeld kunnen 

worden, maar is niet de kern van ons voorstel.  

Wij hebben inmiddels meerdere malen gevraagd om een inhoudelijke reactie op ons voorstel, maar 

hebben die tot op heden niet ontvangen. Wel zijn onderstaande argumenten door de gemeente 

aangedragen. 

 

Reactie gemeente 

“Uw suggestie om het hoofdautonetwerk te verleggen en de snelheid in de Duinoordstraat te beperken 

tot maximaal 30 km p/u is niet overgenomen, omdat binnen Haarlem gebieds-ontsluitingswegen nodig 

zijn. En het is belangrijk dat een bus door noord rijdt, waarvoor ruimte nodig is. Veelal worden 

busroutes gecombineerd met het hoofdautonetwerk. Omdat uw suggestie niet is overgenomen is uw 

reactie meegenomen bij vraag 40. 

Ook het antwoord op vraag 53 uit de Inspraaknota heeft betrekking op uw inspraakreactie. De 

verwijzing naar ‘wegen waar het openbaar vervoer doorheen gaat’ verwijst naar onder andere de 

Duinoordstraat. Een verwijzing naar uw inspraakreactie is hier abusievelijk niet in opgenomen:  

 

“53 Ik wil graag meer/minder straten op de gemotoriseerd vervoerkaart.  

De kaart met het hoofd-autonetwerk van Haarlem geeft aan waar er binnen Haarlem op de 

‘hoofdontsluiting bebouwde kom’-wegen maximaal 50 kilometer per uur mag worden gereden. Dit is 

het samengestelde stelsel van wegen waar het openbaar vervoer doorheen gaat, ontsluitingsroutes 

van de wijken en de aanrijroutes van de nood- en hulpdiensten. Dat betekent niet dat de route door de 

van Eedenstraat en Florapark onmogelijk wordt. De route door de Tempeliersstraat waar u aan 

refereert kent een knip op het Houtplein voor gemotoriseerd verkeer, de doorgaande route is alleen 

voor het openbaar vervoer.” 

 

“Het omleggen van de hoofdverkeersroute naar de Marnixstraat is wat de gemeente betreft om 

verschillende redenen niet wenselijk. De Duinoordstraat heeft een breder profiel dan de Marnixstraat, 

waardoor het in de Duinoordstraat beter mogelijk is om auto- en busverkeer en fietsers veilig te 

combineren. De Duinoordstraat maakt onderdeel uit van een logische busroute die langs het 

Stuyvesantplein loopt en veel door leerlingen van het CIOS/ROC wordt gebruikt. Het omleggen van 

deze busroute heeft dan ook niet de voorkeur. “ 

Bezwaar 

Wij bestrijden niet dat er hoofdwegen nodig zijn, maar hebben een voorstel om dat beter te maken. 

Onze zienswijze gaat er juist vanuit dat er goede en logische hoofdontsluitingswegen moeten zijn. Wij 

hebben voorgesteld om deze niet via de Duinoordstraat, maar via de Marnixstraat te laten lopen, met 



redenen die in onze zienswijze zijn verwoord. In de reactie wordt niet ingegaan op de vraag waarom 

dat geen goed idee zou zijn. Ook het antwoord onder punt 53 geeft hierover geen duidelijkheid. 

De bus komt inderdaad niet langs het Stuyvesantplein als hij door de Marnixstraat gaat, maar de bus 

is voor ons bijzaak. Het gaat ons in de eerste plaats om het afwaarderen van de Duinoordstraat tot 

een 30 km-straat.  

Het profiel van beide straten is vrijwel gelijk. Echter is de Marnixstraat vrij recent nieuw ingericht met 

twee fietsstroken, waardoor er een smalle rijbaan overblijft. De Duinoordstraat is (nog) niet 

heringericht. 

Samenvattend 

De Duinoordstraat is een typische woonstraat. De laatste 15 jaar is het karakter van de straat 

veranderd naar een dominante woonfunctie en kinderrijke gezinsstraat, mede door het verdwijnen van 

diverse winkels.  

De Marnixstraat heeft veel minder het karakter van een woonstraat, dan de Duinoordstraat, door de 

aanwezigheid van diverse winkels, bedrijven en maatschappelijke voorzieningen zoals een apotheek, 

tandarts, fysiotherapiepraktijk, dierenarts pinautomaat en benzinepomp. De Marnixstraat is tevens 

minder aantrekkelijk voor (grote) gezinnen doordat een groot deel van de huizen gesplitst zijn in 

boven- en benedenwoningen. 

 

Het verschil tussen beide straten en het toegenomen gezinskarakter van de Duinoordstraat ontbreekt 

ons inziens in de afweging van de gemeente. 

Wij vragen u dan ook vriendelijk om onze zienswijze (zie bijlage) mee te nemen in uw besluitvorming 

over de Structuurvisie openbare ruimte: Haarlem 2040 groen en bereikbaar.  

Bij voorbaat hartelijk dank voor de moeite. 

 

Mede namens de bewoners van de Duinoordstraat,  

Gijs de Reeper  

 

Bijlage: Zienswijze Structuurvisie openbare ruimte: Haarlem 2040 groen en bereikbaar. 

 

 

 






















